

**L LINDER**  
**SILKROAD**



## COLOUR DESIGN BY LINDER

تصميم الألوان من ليندر

SILKROAD BUILDING MATERIAL PROJECT SERVICE CO., LTD

Email: [sr@silkroadbuild.com](mailto:sr@silkroadbuild.com)

WEB: [www.silkroadbuild.com](http://www.silkroadbuild.com)

Add: Kind Abdulaziz Rd, Al Aarid, Riyadh 13332,

KSA Silk Road Arabia Building Material LLC

Quality | Elegance | Nobility | Innovation | الجودة | الأناقة | النبيل | الابتكار





Quality is the foundation  
and we pursue excellence.

الجودة هي الأساس و نطالب برفاهية.

## COMPANY INTRODUCTION

Guangdong Linde Coatings Co., Ltd., a nationally certified high-tech enterprise headquartered in Zhongshan City, Guangdong Province, specializes in the R&D, production, and global trade of chemical raw materials and coating solutions. Our facilities are certified to ISO 9001 and ISO 14001 standards, equipped with state-of-the-art production lines, specialized technical expertise, and an innovation-driven R&D center.

We offer a wide range of coating products, including interior/exterior latex paints, real stone paint, textured coatings, rock-chip paint, fluorocarbon coatings, Stone-Imitating Paint, epoxy-floor systems, waterproof solutions, and artistic finishes, to meet diverse market demands. Linder Coatings has been recognized as an official exhibitor at the Shanghai World Expo, a Consumer Trusted Brand in China, a CCTV-featured brand, and a showcase brand on NASDAQ (USA), with multi-year accolades including the "Top 10 Coatings Brands in China" title, French A+ Certification, and Belgian Royal Environmental Certification. We maintain long-term partnerships with industry leaders such as China Railway Group, CSCEC, and MCC.

We steadfastly uphold our core values of health, environmental sustainability, and harmony with nature. Guided by our business philosophy — connecting with clients through integrity, delivering quality to the market, creating value through service, seizing opportunities via innovation, and leading the industry with professionalism — we have established an efficient nationwide marketing and service network. Furthermore, we actively align with China's Belt and Road Initiative to accelerate our strategic expansion into global markets.

We remain committed to delivering healthy, eco-friendly products and premium professional services to households worldwide, striving to become an industry leader and a pioneer in innovation.

## الملف الشخصي للشركة

شركة قوانغدونغ ليند للطلاء (Guangdong Linde Coatings) هي شركة تقنية عالية مُسجَّلة وطنياً، مقرها مدينة تشونغشان بمقاطعة قوانغدونغ. وتتخصص الشركة في التطوير التقني للمواد الخام الكيميائية وإنتاج حلول طلاء مبتكرة والتجارة العالمية. نحن حاصلون على شهادات ISO 9001 و ISO 14001 الدولية، وتمتلك خطوط إنتاج متطورة، خبرة فنية متخصصة، ومركز أبحاث وتطوير مُكثَّس للابتكار.

نُقدِّم تشكيلة واسعة من منتجات الطلاء، تشمل دهانات اللاتكس الداخلية والخارجية، طلاء الحجر الطبيعي، طلاء الملمس، طلاء رقائق الصخور، طلاء الفلوروكربون، طلاء التأثير الحجري، طلاء الأرضيات الإيبوكسي، الطلاءات المضادة للماء، والدهانات الفنية، لتلبية احتياجات السوق. وقد حصلت شركة ليند للطلاءات (LINDER Coatings) على اعتراف من مؤسسات مرموقة عالمياً وتكريمات عديدة، منها: علامة معتمدة كعارض رسمي في معرض شنغهاي العالمي، علامة رضا المستهلك في الصين، علامة مُعرَّضة على قناة CCTV الصينية، علامة مُعرَّضة في بورصة ناسداك بالولايات المتحدة، الفوز بلقب "أفضل ١٠ علامات تجارية للطلاءات في الصين" لعدة سنوات متتالية، بالإضافة إلى جوائز شهادات "التصنيف الفرنسي" "A+" وشهادة الحماية البيئية بموجب مرسوم ملكي بلجيكي". كما أبرمنا شراكات طويلة المدى مع كيانات صناعية رائدة مثل مجموعة السكك الحديدية الصينية، شركة البناء الحكومية الصينية (CSCEC)، والمجموعة الصينية للمعادن (MCC).

نحن نؤمن إيماناً راسخاً بقيمتنا الجوهرية المُتمثلة في الصحة والاستدامة البيئية والانسجام مع الطبيعة. وبتوجيه من فلسفة أعمالنا القائمة على التواصل مع العملاء عبر النزاهة، تقديم الجودة للسوق، خلق القيمة من خلال الخدمة، استغلال الفرص عبر الابتكار، وريادة الصناعة باحترافية، فقد أنشأتنا شبكة تسويق وخدمات فعالة تغطي نطاقاً وطنياً، كما نعمل بشكل استباقي على مواصلة أهدافنا مع مبادرة الحزام والطريق الصينية، سعياً لتسريع التوسع الاستراتيجي في الأسواق العالمية.

نحن ملتزمون بتوفير منتجات صحية ومواد طلاء صديقة للبيئة، إلى جانب خدمات فنية متخصصة عالية الجودة، لعملائنا حول العالم، كما نطمح إلى الريادة في قطاع الطلاءات والابتكار المستدام في الصناعة.



### ARCHITECTURAL COATINGS الطلاءات المعمارية

Architectural exterior wall coatings feature a robust erosion-resistant layer, effectively withstanding harsh weather and environmental aggressors to prolong the building's lifespan. With rich color palettes and multidimensional textures, they seamlessly adapt to diverse architectural design aesthetics.

تُتميَّز طلاءات الجدران الخارجية بطبقة مقاومة متينة للتآكل، تُقوِّمها لمواجهة العوامل الجوية والبيئية القاسية وإزالة عمر المبنى. وتوفر ألواناً غنية وملامساً متعددة الأبعاد، تتقلَّم بسلاسة مع التصاميم المعمارية المتنوعة.



Convenient construction  
سهولة البناء



Decorative effect  
التأثير الزخرفي



Good protection  
حماية جيدة



Excellent environmental performance  
أداء بيئي ممتاز

### TOPCOAT طلاء التغطية

The topcoat provides UV resistance, acid rain erosion resistance, stain-resistant and self-cleaning properties, long-lasting color retention, and easy application. It forms a dense protective film, delivering long-term protection and decorative effects.

الطلاء السطحي يوفر مقاومة للأشعة فوق البنفسجية وتآكل الأمطار الحمضية، مع خصائص مقاومة الرسوخ والتنظيف الذاتي، ودومية اللون الطويلة الأمد، وسهولة التطبيق. يُشكِّل طبقة حماية كثيفة تُقدِّم حماية طويلة الأجل وتأثيرات زخرفية.



Highly efficient waterproofing  
عازل مائي عالي الكفاءة



Mildew-proof moisture-proof  
مقاوم للعفن ومقاوم للرطوبة



Highly stain-resistant  
مقاومة عالية للبقع



Wide range of applications  
مجموعة واسعة من التطبيقات



### MULTI-FUNCTIONAL ALKALI-RESISTANT SEALING PRIMER

Multi-functional Alkali-Resistant Sealing Primer enhances the adhesion of topcoats, providing resistance to alkali and moisture while preventing wall cracks or peeling. With easy application and smooth leveling, it ensures excellent compatibility with various topcoats, reducing material consumption. Its low VOC (Volatile Organic Compounds) content makes it both eco-friendly and durable.

### أساس عازل متعدد الوظائف مُقاوم للقويات

البرايمر متعدد الوظائف المُقاوم للقويات يعزز التصاق الطلاء السطحي، ويوفر مقاومة للقويات والرطوبة مع منع تشقق الجدران أو تقشيرها. يتميز بسهولة التطبيق و ترتب متجانس، مع توافق ممتاز مع الطلاءات السطحية المختلفة، مما يقلل من استهلاك المواد. يحتوي المركبات العضوية المتطايرة (VOC) منخفض، مما يجعله صديقاً للبيئة وعالي الدومية.



Highly versatile  
متعدد الاستخدامات



Excellent water tolerance  
قدرة ممتازة على تحمل الماء



Remove mold and bacteria  
إزالة العفن والبكتيريا



No-odor and green-friendly  
خالية من الروائح الكريهة وصديقة للبيئة





# PURE ODOUR WALL PAINT

دهان حائط نقي الرائحة



Convenient application  
سهولة التطبيق



No-odor and environmentally friendly  
خالية من الرائحة وطبيعية للبيئة



Colorful and diverse  
ملونة ومتنوعة

## MORNING DEW INFUSED GLOW

With colors as brushstrokes, we craft tender masterpieces that embrace diverse aesthetics; On a canvas of refined texture, mirror-smooth finishes unveil the premium essence of wall artistry.

توهج ندى الصباح المشيع بالندى الصباحي

بصُرْبَاتٍ لَوْنِيَّةٍ تُخَضِّطُ لَوَاحِثَ جَمَالِيَّةٍ تُنَاسِبُ كَافَّةَ الْأَذْوَاقِ: وَعَلَى أَسَاسٍ مِنْ مُلَمِّسٍ نَاعِمٍ دَقِيقٍ، تَتَجَلَّى أَسَاطِخُ مُلَسَّنَةٍ كَالْمِرَاةِ يُتَبَيَّرُ جُودَةُ تَشْطِيبِ الْجُذُرَانِ بِفَعَالِيَّةٍ يُقْبِلُهَا مُتَقَدِّمَةٌ.

# EXTERNAL WALL LATEX PAINT

طلاء الكريات الخارجي للجدران



## MORNING MIST SILK-WHITE

Utilizing high-purity color pigments and nano-technology for precise coloration, ensuring weather resistance, color retention, and fade resistance. The texture options range from matte, semi-gloss, high-gloss to stone-like finishes, combining aesthetics with enhanced durability to meet both decorative and functional demands.

ضياء الحرير في ضباب الفجر

بتقنية أصباغ عالية النقاء وتقنية النانو لضمان دقة التلوين ومقاومة العوامل الجوية مع الحفاظ على اللون ومقاومة التلاشي. تشمل الخيارات القوامية: مطفاً، شبه لامع، لامع، ونُشَجُّ مَحَاكَاةَ الْحَجَرِ، لتوفير جمالية فريدة مع متانة طويلة الأمد.



Durable Lustrous Finish  
متين لمسة نهائية لامعة



Excellent watertolerance  
قدرة ممتازة على تحمل الماء



Excellent breathability  
قابلية ممتازة للتهوية





# ARTISTIC COATINGS

## الطلاء الفني



## STONE-LIKE PAIN

### طلاء حجري تقليد



### PETROGLYPHIC ELEGANCE

Through precise formulation to replicate natural stone textures and hues, combined with aggregate technology for dimensional relief. Featuring a resilient, weather-resistant film, eco-friendly and cost-effective, serving as an ideal substitute for natural stone.

### نقوش صخرية وأنغام شعرية

بتركيب دقيقة تُعيد إنتاج نسيج وألوان الحجر الطبيعي، مع تقنية الركام (الحبيبات) لإبراز الملمس المجسم. تتميز التركيبة بفيلم طلاني عالي المتانة ومقاوم للعوامل الجوية، وصديق للبيئة مع كفاءة تكلفة عالية، ليكون بديلاً عملياً للحجر الطبيعي.



### TEXTURED COBALT BLUE

Constructing spatial aesthetics through multi-dimensional hues and textures, blending natural tones, classic palettes, and personalized color precision; Crafted with organic textures and biomimetic techniques to deliver dual tactile-visual experiences, amplifying the aesthetic tension of spaces

### الأزرق الكوبالت المتنوع النقوش

بناءً جماليات الفراغ من خلال ألوان وملمس متعددة الأبعاد، مع تضمين تناغم الدقيق بين الألوان الطبيعية والكلاسيكية والشخصية؛ باستخدام نوح طبيعية وتقنيات محاكاة الحياة، تُشَرِّح تجربة مزدوجة للملمس والبصر لتقوية قوة الجماليات المكانية.









